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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 3/2024 z  jednání VV dne 28. března 2024 

 

Místo jednání: zasedací místnost, Národní ragbyový stadion Markéta 

Účastníci:   Výkonný výbor: Dušan Palcr (DP), Hana Schlangerová (HS), Roman Šuster (RŠ), 

Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF) a Pavel Myšák (PM) 

Hosté:  Michal Volf (MV), Ondřej Foltýn (OF) a Jiří Boháček (JB) 

Omluveni: Jiří Klement (JK) 

 

Projednávané body: 

1. Účetní závěrka ČSRU za rok 2023 

PM obeznámil VV s výsledkem hospodaření za rok 2023, který skončil v přebytku 3 164 tis. Kč 

před zdaněním. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

2. Jednání zástupců ČSRU a CSMV Olymp 

Jednání VV se jako hosté zúčastnili i pánové Michal Volf, ředitel CSMV Olymp a Ondřej Foltýn, 

vedoucí kolektivních sportů CSMV Olymp. Členové VV s hosty probírali zejména: 

- Podmínky užší spolupráce mezi ČSRU a CSMV v případě přechodu mužské reprezentace 

7s z ASC Dukla pod CSMV Olymp (od ČSRU je požadováno rozhodnutí do konce dubna 

2024) 

- Podmínky pronájmu zázemí na stadionu Markéta ze strany ČSRU. 

- Podmínky pro využívání hřiště k pořádání sportovních akcí mimo reprezentační výběry 

ragby 7s.  
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Zápis z jednání byl v době pořízení tohoto zápisu v „připomínkovém řízení“, a proto konkrétní body 

jednání a jeho usnesení nejsou jeho součástí. 

Usnesení: Snahou vedení ČSRU bude v budoucnu spolupracovat se všemi rezortními sportovními 

centry, které budou schopny nabídnout ty nejlepší podmínky pro rozvoj co možná nejširší škálu 

reprezentačních kategorií (tj. napříč kategoriemi i disciplínami – 7s a XV).  

3. Úprava Směrnice o soutěžích mládeže 

JB předložil VV návrh upravující směrnici o soutěžích mládeže, která je přílohou tohoto zápisu.  

Návrh směrnice vypracovala legislativní komise ČSRU po připomínkovém řízení ze strany 

odborných komisí a zástupců ženského ragby. Oproti předchozí podobě směrnice je hlavní změnou 

přidání článku 1a, který upravuje využitelnost hráček U15 pro národní družstva a dívčí turnaje. HS 

označila směrnici za krok špatným směrem, neboť umožňuje klubům využívat v kategorii U14 i 

starší děvčata a tím nemotivuje kluby k zakládání samostatných dívčích kategorií. S HS souhlasil i 

MF. Ve prospěch předloženého návrhu se vyjádřili RŠ a RR. Po diskuzi bylo o návrhu hlasováno. 

Usnesení: VV předloženou úpravu směrnice o soutěžích mládeže schvaluje. 

4. Valná hromada ČUS 

PM informoval o konání valné hromady České unie sportu, která se bude konat 26.6.2024 

v Nymburce.  

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřil PM nominací delegátů. 

5. Plénum ČOV 

PM připomněl termín konání pléna Českého olympijského výboru, na kterém by se měla 

projednávat změna stanov organizace. 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje účastí DP. 
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6. ME chlapců U18 a mužů U20 2024 

PM představil příležitost uspořádat i letos mistrovství Evropy chlapců do 18 let a mužů do 20 let 

v Praze i v roce 2024. Akce by byla pro ČSRU prestiží a zároveň i cestou, jak ušetřit dodatečné 

náklady související s vysláním dvou reprezentačních týmů do zahraničí, což by byla vítaná úspora 

s ohledem na očekávaný schodek rozpočtu a s ohledem na vratku NSA. Oba turnaje by se konaly 

koncem listopadu. 

Usnesení: VV je ochoten na pořadatelství obou šampionátů přistoupit v případě, že budou pro jeho 

pořádání stejné podmínky jak ze strany Rugby Europe, tak i majitele stadionu Markéta, CSMV 

Olymp. 

7. Žádost o záštitu nad oslavami RC Praga Praha 

RŠ předložil jménem klubu RC Praga Praha žádost o záštitu ČSRU nad konáním klubových oslav 

u příležitosti 80 let založení.  

Usnesení: VV žádost schvaluje a záštitu uděluje. 

 

 

 

 

Zapsal dne 3. dubna 2024 Jiří Boháček  


